



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300133082		11	23-04-2004	ZHU QING GUO GUANGMANG ROAD, NEW BRIDGE TOWN, JINGJIANG, JIANGSU, P.R. CHINA.	ZHU QING GUO 78 TAT CHEE AVENUE, KOWLOON, HONG KONG.
300259858AA		9, 35	12-11-2004	A-LOOK PLUS LTD. 1214 WAH WAI INDUSTRIAL CENTRE, 38-40 AU PUI WAN STREET, FOTAN, SHATIN, NEW TERRITORIES, HONG KONG.	LLOYD WISE & CO. ROOM 4005-7, TOWER II, LIPPO CENTRE, 89 QUEENSWAY, CENTRAL, HONG KONG.
300259858AB		9, 35	12-11-2004	A-LOOK PLUS LTD. 1214 WAH WAI INDUSTRIAL CENTRE, 38-40 AU PUI WAN STREET, FOTAN, SHATIN, NEW TERRITORIES, HONG KONG.	LLOYD WISE & CO. ROOM 4005-7, TOWER II, LIPPO CENTRE, 89 QUEENSWAY, CENTRAL, HONG KONG.

300265185	 25	17-09-2004	榮昌環球有限公司 香港 九龍青山道 479-479A 麗昌工廠大廈 3 樓 301B	榮昌環球有限公司 香港 九龍青山道 479-479A 麗昌工廠大廈 3 樓 301B
300273122	 9	21-10-2004	SIEMENS AKTIENGESELLSCHAFT WITTELSBACHERPLATZ 2, MUNICH, GERMANY.	DEACONS 3RD-7TH, 18TH & 29TH FLOORS, ALEXANDRA HOUSE, CENTRAL, HONG KONG.
300276787	 25	17-09-2004	悅景企業有限公司 香港 九龍彌敦道 478 號 森基商業大廈 15 樓	悅景企業有限公司 香港 九龍達之路 78 號
300287082	^A  9, 35, 38 ^B 	10-12-2004	NEW WORLD TELECOMMUNICATIONS LIMITED 17/F CHEVALIER COMMERCIAL CENTRE, 8 WANG HOI ROAD, KOWLOON BAY, HONG KONG.	MARKS & CLERK 20/F, CHINACHEM HOLLYWOOD CENTRE, 1-13 HOLLYWOOD ROAD, CENTRAL, HONG KONG.